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Protokół Nr V/2018 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 18 marca 2019 r. 

 

Zapis V Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://www.youtube.com/watch?v=mR0csFZgtQ0&feature=youtu.be 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 11:25 

 

V Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 18 marca 2019 r. o godz. 10.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Stegna 

Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad V Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane. Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Pana Tomasza Gajewskiego,  Dyrektorów i Kierowników 

jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy Stegna, Państwa Radnych, Sołtysów oraz gości. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 12 radnych, (nieobecni: Radny Michał Ligocki, Radny Kamil Parol, Radny 

Mirosław Wojtkowski), - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował i pogratulował Panu Dariuszowi 

Różyckiemu objęcia z dniem 01 marca 2019 r. stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół w Tujsku. 

Również z dniem 01 marca 2019 r. stanowisko Sekretarza Gminy Stegna Wójt Gminy 

powierzyła Pani Beacie Burliga. Życzy wszystkiego dobrego we współpracy z pracownikami 

Urzędu oraz Radnymi Gminy. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska z okazji dnia Sołtysa obchodzonego 11 marca złożyła serdeczne 

podziękowania za wkład, jaki wnoszą w rozwój i zadania realizowane w poszczególnych 

Sołectwach. Poinformowała, że niebawem rozpoczną się wybory sołeckie na kolejną kadencję. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski sam osobiście pełnił funkcję Sołtysa i wie ile 

obowiązków i ciężkiej pracy spoczywa na Sołtysie.   

W imieniu Radnych Gminy Stegna wszystkim Sołtysom złożył życzenia wszelkiej pomyślności 

w życiu osobistym i podziękował za pracę na rzecz Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej Anny 

Garbowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

https://www.youtube.com/watch?v=mR0csFZgtQ0&feature=youtu.be
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Ad. Pkt. Nr 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska złożyła wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad pkt. 12.15 

projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyjaśniła, iż ustalone zostało to na posiedzeniu Komisji a związane jest z uregulowaniem 

podstawy prawnej. 

 

Więcej uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniesiony przez Wójt 

Gminy wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad pkt. 12.15 projektu uchwały w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wynik głosowania:  za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik 

Nr 2. 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad V Sesji Rady 

Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2019 rok. 

8. Plan pracy Komisji ds. Budżetu Rady Gminy Stegna na 2019 rok. 

9. Plan pracy Komisji ds. Społecznych Rady Gminy Stegna na 2019 rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2018 r. 

11. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani w 2018 r. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

12.1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok; 

12.2. wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy Stegna na członka Gminnej Rady 

Oświatowej; 

12.3. zmiany Uchwały NR XXV/190/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 27 października 

2016r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

12.4. określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2019; 

12.5. zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r.  

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 

Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz 

sposobu pobierania tych opłat; 
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12.6. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 150  

w miejscowości Rybina obr. Rybina w drodze bezprzetargowej; 

12.7. wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 258/2 w miejscowości Żuławki w drodze 

przetargowej; 

12.8. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 10 lat części 

działki nr 239/9 położnej w miejscowości Jantar; 

12.9. przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 

58/17, 103/19, 103/20 oraz części działek nr 58/23, 58/53 w miejscowości Junoszyno; 

12.10. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 

136/2 w miejscowości Jantar; 

12.11. aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stegna oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; 

12.12. Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2019 rok; 

12.13. Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna; 

12.14. szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

12.15. zmiany Uchwały Nr XLVII/378/2018 z dnia 17 października 2018r w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji na 2019r.; 

12.16. wyrażenia zgody na rozwiązanie Pętli Żuławskiej spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Elblągu i postawienie Spółki w stan likwidacji; 

12.17. wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu  

na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Rewitalizacja infrastruktury 

regionalnego systemu transportowego Żuławskiej Kolei Dojazdowej na odcinku Prawy 

Brzeg Wisły –Stegna Sztutowo, Stegna – Nowy Dwór Gdański oraz Nowy Dwór 

Gdański Cmentarz – Nowy Dwór Gdański”; 

12.18. zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019; 

12.19. zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Radna Magdalena Haftkowska odnośnie sprzątania plaż po ostatnim sztormie, zapytała czy 

prawdą jest, że plażę będą również poszerzane. 

 

. 
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Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odpowiedział, że odbyły się dwa spotkania z Dyrekcją 

Urzędu Morskiego w Gdyni w sprawie refulacji plaż. Zgodnie z decyzją środowiskową te prace 

mogą odbywać się od 1 kwietnia do 30 września. Z początkiem kwietnia rozpocznie się 

transport z materiałem do budowy rurociągu. Odtwarzane będą te miejsca najbardziej 

zagrożone. Po ostatnim sztormie zniszczone zostały wszystkie zejścia, podmyte zostały 

wydmy. Praktycznie plaża obniżyła się o 2 metry od stanu istniejącego.   

Odnośnie sprzątania plaż ustalono z Urzędem Morskim, ze mają zostać ustawione kontenery, 

częściowo plaże są już sprzątane.  

Najprawdopodobniej prace z usypywaniem plaży rozpoczną się z początkiem czerwca. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wniósł o rozszerzenie punktów dotyczących 

spotkań zarówno z Panem Starostą jak i Marszałkiem w zakresie przejęcia mostu na drodze  

Nr 7, czy jako samorząd jesteśmy zagrożeni konieczności jego przejęcia i ponoszenia kosztów 

utrzymania. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że z chwilą wybudowania nowego mostu na Wiśle 

dotychczasowy zgodnie z ustawą automatycznie przechodzi w zarząd Województwa 

Pomorskiego. W grudniu ubiegłego roku Sejmik Województwa Pomorskiego proponował 

uchwałę dotyczącą przekazania mostu i fragmentów niewykorzystanej „siódemki” do Powiatu. 

Odbyło się spotkanie Starosty i włodarzy ościennych gmin. Na razie ta uchwała jest odłożona 

w czasie. Odbyło się również spotkanie ze Starostą Pruszcza Gdańskiego, ponieważ część 

mostu leży na terenie gminy Cedry Wielkie. Toczy się walka w tej sprawie. W jej stanowisku 

nieruchomości te powinny pozostać we władaniu Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad bądź w Województwie, bo tak wynika z decyzji zridowskiej. Zarówno Powiat jak  

i gmina nie miała możliwości na etapie przygotowania tej inwestycji odnieść się do tego, 

ponieważ były inne zapisy. Na spotkaniu u Marszałka wystosowana została petycja zawierająca 

większość argumentów, o których właśnie powiedziała. Został skierowany wniosek do 

Ministerstwa, aby ta droga nie została przekazana do Powiatu, ponieważ zgodnie z ustawą 

kaskadową o drogach Powiat będzie próbował przekazać ją Gminie. Budżet Powiatu i Gminy 

nie jest w stanie utrzymać tej drogi. Musimy sobie jasno powiedzieć, że jeżeli do tego dojdzie 

możemy zapomnieć o jakichkolwiek zadaniach inwestycyjnych. Trudno powiedzieć jak 

ostatecznie sprawa się rozstrzygnie.  

 

Więcej zapytań do przedłożonej informacji Wójta o pracy w okresie między sesjami  

nie zgłoszono.   

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2019 rok 

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar odczytał proponowany plan pracy Rady 

Gminy Stegna na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi bądź pytania. 
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Uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Plan pracy Rady Gminy Stegna na 2019 rok – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Plan pracy Komisji ds. Budżetu Rady Gminy Stegna na 2019 rok 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski odczytał plan pracy Komisji  

na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Plan pracy Komisji ds. Budżetu Rady na 2019 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Plan pracy Komisji ds. Społecznych Rady Gminy Stegna na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj odczytała plan pracy Komisji  

na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Plan pracy Komisji ds. Społecznych na 2019 rok. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Gminnym Programie 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski sprawozdanie zostało Radnym przekazane oraz 

omówione na posiedzeniu Komisji. Zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi do 

przedłożonego dokumentu. 

 

Uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Gminnym Programie Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2018 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani  

w 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski raport został Radnym przekazany oraz 

omówiony na posiedzeniu Komisji. Zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi do 

przedłożonego dokumentu. 

 

Uwag ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani w 2018 r. stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 12.1.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2019 rok 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Haftkowska odczytała plan pracy Komisji  

na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że wszystkie przedstawione 

plany pracy zarówno Rady Gminy jak i poszczególnych Komisji Rady zostały tak jak projekty 

uchwał szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji. Wniósł o ich odczytanie, aby 

poinformować szersze grono o zagadnieniach, jakimi będą zajmowali się Radni w 2019 roku. 

 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/40/2019 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok 

 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.2.   projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy 

Stegna na członka Gminnej Rady Oświatowej 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o zgłaszanie kandydatur 

przedstawiciela Rady Gminy Stegna na członka Gminnej Rady Oświatowej. 
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Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż Komisja ds. Społecznych 

rekomenduje, jako przedstawiciela Rady Gminy Stegna na członka Gminnej Rady Oświatowej 

Radną Magdalenę Haftkowską. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwracając się do Radnej Magdaleny 

Haftkowskiej zapytał czy wyraża ona zgodę. 

 

Radna Magdalena Haftkowska wyraziła zgodę na członkostwo w Gminnej Radzie Oświatowej. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zamknął listę zgłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

wniosku o przyznanie dotacji jak i samego przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy Stegna na członka Gminnej 

Rady Oświatowej.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/41/2019 

w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Gminy Stegna na członka Gminnej Rady 

Oświatowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.3.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXV/190/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 27 października 2016r. w sprawie określenia dziennych stawek 

opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały NR XXV/190/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/42/2019 

w sprawie zmiany Uchwały NR XXV/190/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 27 

października 2016r. w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej 

poboru, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.4.   projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Stegna w roku 2019 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2019.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/43/2019 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2019 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.5.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na 

drogach publicznych na terenie Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, 

opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r.  

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Gminy 

Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz sposobu pobierania 

tych opłat.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 
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Przyjęto uchwałę Nr V/44/2019 

w sprawie zmiany uchwały nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016 r.  

w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 

Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz 

sposobu pobierania tych opłat 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, działki nr 150 w miejscowości Rybina obr. Rybina w drodze bezprzetargowej. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 150  

w miejscowości Rybina obr. Rybina w drodze bezprzetargowej.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr V/45/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 

150 w miejscowości Rybina obr. Rybina w drodze bezprzetargowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 

258/2 w miejscowości Żuławki w drodze przetargowej 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 258/2 w miejscowości Żuławki w drodze 

przetargowej. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr V/46/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 258/2 w miejscowości 

Żuławki w drodze przetargowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy na okres 10 lat części działki nr 239/9 położnej w miejscowości Jantar. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 10 lat części 

działki nr 239/9 położnej w miejscowości Jantar.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/47/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 10 

lat części działki nr 239/9 położnej w miejscowości Jantar 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.9.   projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 

58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz części działek nr 58/23, 58/53 w 

miejscowości Junoszyno. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 58/16, 58/17, 

103/19, 103/20 oraz części działek nr 58/23, 58/53 w miejscowości Junoszyno.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 
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Przyjęto uchwałę Nr V/48/2019 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 54/4, 56/4, 57/6, 58/12, 58/13, 58/14, 58/15, 

58/16, 58/17, 103/19, 103/20 oraz części działek nr 58/23, 58/53  

w miejscowości Junoszyno 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.10.   projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 136/2 w miejscowości Jantar. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 136/1, 

136/2 w miejscowości Jantar.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/49/2019 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

działek nr 136/1, 136/2 w miejscowości Jantar 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.11.   projekt uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna oraz obowiązujących 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna.. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stegna oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/50/2019 

w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna oraz obowiązujących miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.12.   projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2019 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad II 

projektem uchwały złożonym w ramach autopoprawki zawierającym zmianę zapisu w § 10 ust. 

1 i 2 z nazwy własnej „facebooku”  na zapis „portalach społecznościowych”, zgodnie  

z wnioskiem z posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2019 rok.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/51/2019 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stegna na 2019 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.13.   projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna z jedną uwagą, aby rozważyć zakup 

dystrybutorów na worki na nieczystości. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/52/2019 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.14.   projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w Gminie Stegna w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 
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Przyjęto uchwałę Nr V/53/2019 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w Gminie Stegna w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.15.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/378/2018 z 

dnia 17 października 2018r w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do realizacji na 2019r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/378/2018 z dnia 17 października 2018r w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do 

realizacji na 2019r.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 17. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/54/2019 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/378/2018 z dnia 17 października 2018r w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych do realizacji na 2019r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.16.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Pętli 

Żuławskiej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Elblągu i postawienie 

Spółki w stan likwidacji. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Pętli Żuławskiej spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Elblągu i postawienie Spółki w stan likwidacji.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 18. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/55/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie Pętli Żuławskiej spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Elblągu i postawienie Spółki w stan likwidacji. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.17.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. 

„Rewitalizacja infrastruktury regionalnego systemu transportowego Żuławskiej Kolei 

Dojazdowej na odcinku Prawy Brzeg Wisły –Stegna Sztutowo, Stegna – Nowy Dwór 

Gdański oraz Nowy Dwór Gdański Cmentarz – Nowy Dwór Gdański”. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

 

 



19 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Nowodworskiemu  

na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. „Rewitalizacja infrastruktury regionalnego 

systemu transportowego Żuławskiej Kolei Dojazdowej na odcinku Prawy Brzeg Wisły –Stegna 

Sztutowo, Stegna – Nowy Dwór Gdański oraz Nowy Dwór Gdański Cmentarz – Nowy Dwór 

Gdański”.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 19. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/56/2019 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Nowodworskiemu na wydatki związane z realizacją inwestycji pn. 

„Rewitalizacja infrastruktury regionalnego systemu transportowego Żuławskiej 

Kolei Dojazdowej na odcinku Prawy Brzeg Wisły –Stegna Sztutowo, Stegna – 

Nowy Dwór Gdański oraz Nowy Dwór Gdański Cmentarz – Nowy Dwór 

Gdański”. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.18.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad  

II projektem złożonym w ramach autopoprawki i omówionym na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 
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Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 20. 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/57/2019 

w sprawie zmian budżetu gminy Stegna na rok 2019. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.19.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady 

Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2019-2032. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad  

II projektem złożonym w ramach autopoprawki i omówionym na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu : 

Przewodniczący Komisji Radny Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych : 

Przewodnicząca Komisji Radna Bogumiła Duraj poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji : 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia 19 grudnia 2018 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2019-2032.  
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 21. 

 

 

Przyjęto uchwałę Nr V/58/2019 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/36/2018 Rady Gminy Stegna z dnia  

19 grudnia 2018 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2019-2032 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 13.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż została zgłoszona interpelacja 

Radnej Brygidy Drągowskiej z dnia 19.12.2018 r. Treść zgłoszonej interpelacji oraz 

wystosowana odpowiedź została umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Radna Brygida Drągowska potwierdziła uzyskanie pisemnej odpowiedzi.  

 

Ad. Pkt. Nr 14.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że jeżeli ktoś chciałby zabrać  

w tym punkcie głos zgłasza ten fakt sekretarzowi obrad, Radnej Annie Garbowskiej.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 10 minutową przerwę.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady V Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Obecnych 12 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że do sekretarza obrad zgłosiła 

się jedna osoba, Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr zwracając się do Radnych zwrócił uwagę, że według 

przyjętego Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Stegna na PSZOK 

można wywieźć wszystkie opony, natomiast w ograniczeniach jest zapis o czterech oponach. 

Mieszkaniec wywożąc opony sugeruje się zapisami Regulaminu. Na miejscu okazuje się,  

że darmowo może zostawić cztery opony za resztę musi zapłacić. Zapytał czy zapisy  

w regulaminie są prawidłowe.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie wie, kto ma odpowiedzieć na zadane 

pytanie. Sołtys kieruje je do Radnych, natomiast jak doskonale wie projekty uchwał 

przygotowywane są przez Wójta Gminy, w związku, z czym poprosił o udzielenie odpowiedzi 

przez Kierownik referatu Panią Ewę Suchewicz, aby udzieliła odpowiedzi. 

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

wyjaśniła, że limity przyjmowania opon przez PRZOK dzisiejszą uchwałą zostały 

wprowadzone z powodu bardzo dużej ilości oddawanych opon. Spotykaliśmy się z sytuacjami, 

gdzie były oddawane całe przyczepy opon. Kolejną przyczyną wprowadzenie tego ograniczenia 

jest znaczny wzrost cen ich utylizacji od 1 czerwca 2019 r. 
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Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr rozumie intencję, natomiast chodzi mu o to,  

że mieszkaniec zgodnie z Regulaminem weźmie wszystkie opony nie tylko cztery. 

 

Kierownik Referatu ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska Ewa Suchewicz 

wyjaśniła, że Regulamin określa ogólne zasady, natomiast dzisiaj podjęta uchwała w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w Gminie 

Stegna w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi precyzyjnie reguluje te kwestie, o które Sołtys pyta. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podsumowując powiedział, że w każdych 

przepisach są wprowadzane zmiany i jesteśmy zobowiązani ich przestrzegać. Dokumenty  

te znajdą się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej urzędu. Zapewne każdy z nas będzie tę 

informację o wprowadzonych ograniczeniach również przekazywał zainteresowanym. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr zwrócił uwagę, iż wprowadzanie większych ograniczeń 

skutkować będzie podrzutami w rowach, na poboczach. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wierzy w mieszkańców i ich świadomość,  

że zanieczyszcza to środowisko. Nie chciałby, aby za pół roku, kiedy dojdzie do bilansowania 

kosztów utylizacji i wywozu nieczystości i Radni będą musieli podnieść stawki opłat. 

Przypuszcza, że Sołtys będzie jednym z tych, którzy podniosą głos, dlaczego po raz kolejny 

stawki są zwiększane. W związku z powyższym, aby dbać o to, by panowała uczciwość  

i rzetelność, a zarazem nie obciążać mieszkańców największymi kosztami Rada Gminy podjęła 

dzisiejszą uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Radnym za sprawny przebieg 

dzisiejszej Sesji. Podkreślił, że jest to konsekwencją długiego i skrupulatnego obradowania 

Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

W związku z wyczerpaniem listy mówców oraz porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna zamknął V Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


